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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 22.01.2025 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd: zie lijst onderaan 
 
Waarnemend voorzitter Marc Somers wenst iedereen een gezond en sportief 2025 toe. 
We doen een rondje wie is wie. Ook onze nieuwe schepen van sport, Jan De Prins, stelt zich 
voor. Jan draagt sport hoog in het vaandel. In het verleden was hij professioneel 
sportevenementenorganisator: zo organiseerde hij o.a. de Nacht van de Maan, de 
stratenloop van Halle en de Survival Trophy Voorkempen en de Strong Man Run. 
Jan heeft veel goesting om nu als schepen, sport op de Zoerselse agenda te plaatsen. 
 
1. Goedkeuring verslag vergadering 25 november 2024 

- De aanwezigheidslijst werd nog aangevuld: Frank Van Den Bergh, Willy De 
Peuter en Greet Wauters waren verontschuldigd. Jef Joosten was aanwezig. 

Terugkoppeling adviezen: 
- De evenementenspeerpuntacties werden goedgekeurd. Voor de 

Natuurvrienden wordt Vlaanderen Wandelt erkend. 
- De gemeente zal Stig van Dynamics Dance Classes als gebruiker van de 

danszalen van de Zoest aanschrijven. 
 

2. Wedersamenstelling sportraad 
Momenteel dienden 50% van de clubs hun kandidaten in. We geven de clubs die zich nog 
niet lieten horen nog tijd tot half februari. 
De officiële installatie houden we voor de volgende sportraad. 
Vraag van Paul: vanuit het bestuur van KFC Halle is er geen vrouw kandidaat afgevaardigde.  
Er zijn nog clubs met dit probleem. Mits motivatie mag je als club 2 mannen doorgeven. 

 
3. Kasverslag sportraad 2024 
In 2024 maakte de sportraad naast bankkosten, enkel kosten aan 5 vergaderingen en een 
attentie voor sinterklaas.  
Aan inkomstenzijde was er de gemeentelijke toelage en bankintresten. 
Samenvattend: 
Saldo 2023  € 2.200,08 
Inkomsten  € 1.038,34 
Uitgaven  € 777,11 
Overdracht saldo ‘24 € 2.461,31 
René Keysers zwaait af als penningmeester. René was een trouwe trawant van het eerste 
uur. Een delegatie van de sportraad gaat bij hem langs om hem te bedanken voor zijn 
jarenlange inzet. 
 
4. Stand van zaken infrastructuurprojecten 

- Padelproject privéondernemers 
Het openbaar onderzoek voor de toegangsweg langs de Kievitheide start 
vrijdag 24/1/2025. Deze toegangsweg is enkel bedoeld voor leveranciers en 
mindervalide personen.  
De parking van KFC Eendracht vooraan zal als hoofdparking dienen. Omdat 
deze parking hoogstwaarschijnlijk niet zal volstaan voor beide clubs, bekijken 
we hoe deze uit te breiden.  
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De aanvraag tot omgevingsvergunning voor het complex is nog niet binnen 
maar wordt eerstdaags verwacht. De ondernemers hebben de intentie om bij 
de start van het openbaar onderzoek een toelichtingsmoment voor de buren 
te organiseren. 
De sportraad zal de initiatiefnemers vragen om ook een toelichting te krijgen. 
Vraag van Bert: zijn de plannen nog gewijzigd? Voc Amigos heeft hen al een 
tijdje niet meer gehoord i.v.m. de beachvolleybal-werking.  
Aangezien de aanvraag nog niet binnen is, hebben we daar geen zicht op. 

- Bremberg: aanpak grasveld 
In het voorjaar wordt één helft van het terrein en in het najaar de tweede helft 
her opgemaakt. Zo blijft 50% het veld ten allen tijde toegankelijk. 
Over het gebruik als parking in de toekomst blijven de meningen verdeeld: 

- De Tripple Bikers gebruikten vroeger veld van een boer, maar 
dat is niet meer mogelijk. Ze hebben ooit één jaar geen parking 
aangeboden en dat gaf serieus overlast naar de buurt. 

- Verder handelen zoals nu: pas week voordien vanuit de 
gemeente wel of niet toestemming, afhankelijk van het weer. 

- Jef: bij heel slecht weer komen er ook minder auto’s. De 
Natuurvrienden gebruiken het terrein 3x per jaar als parking. 

- Gibb: wie gebruikt het nog als sportterrein? KLJ en de vrije 
sporter. 

- Idee Ilse: Kan evt. de Lindedreef bij evenementen éénrichting 
gemaakt worden, zodat auto’s daar op de baan kunnen 
parkeren? 

- Voorstel Paul: achter KFC Halle ligt nog een wei die misschien 
als overloopparking ingericht kan worden? 

- Engagement ontharding bij infrastructuurprojecten 
Als schepen van klimaat, ondertekende Jan voor de gemeente vorige week 
een engagementsverklaring: Zoersel zal bij ieder nieuw infrastructuurproject 
de graad van verharding kritisch te bekijken. Het belang van ontharding voor 
een goede waterhuishouding is duidelijk. 

 
5. Evenementenspeerpuntacties: 

Marcel Wilmssentornooi van KFC Antonia op 16-18/5/2025 
Aan dit voetbaltornooi nemen tussen 50 en 70 voornamelijk jeugdploegen deel. 
Het bezoekersaantal wordt geschat op meer dan 1000. 
➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 

 
VTT van WTC De Doortrappers op 24/8/2025 
Start en aankomst aan de kantine van KFC Sint-Martinus Halle. Er zijn 2 VTT-
afstanden: 45 km en 28 km, een wegrit van 70 km en een gravelrit van 80à100 km.  
De club mikt op 600 deelnemers.  
➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 

 
Pony- en ruitertornooi LRV St Elisabeth Zoersel op 7&14/9/2025 
LRV zal in september 2 weekends achter elkaar veel ruiters bijeen brengen op het 
vliegveld van Malle. 
Men verwacht 500 à 700 deelnemers het 1ste weekend voor een ruitertornooi. Voor het 
ponyweekend  verwacht men zo’n 1.000 à 1.300 deelnemers.  
Het vliegveld is geen evidente plek, gelet op de vele eigenaren, ook met vele 
verschillende belangen. Maar van Agentschap Natuur en Bos kwam al een positief 
signaal. Jimmy haalt aan dat het RUP destijds toestemming gaf voor een beperkt aantal 
sportactiviteiten. Hij vraagt aan de gemeente om samen voor dat recht te blijven ijveren. 
➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 

 
Er wordt geopperd om binnen de sportraad evt. een werkgroep op te starten die de belangen 
behartigt voor grote evenementen buiten de gemeentegrenzen. 
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6. Beleidsintenties 2026-2031 nieuw bestuur 
Gisterenavond werd het punt van de agenda van de gemeenteraad gehaald, om meer tijd te 
nemen voor een grondige toelichting en bespreking. Op de gemeenteraad van februari wordt 
het punt hernomen. 
Jan geeft graag puntsgewijs al enkele sport-intenties mee: 

- Zwemwater: oplossing vinden dichter bij Zoersel, mogelijk met Schilde en Zandhoven 
- Steun voor aanleg kunstgrasvelden en beachvolleybalvelden wordt bekeken 
- Nieuwe sportmogelijkheden op de buurtpleintjes 
- Tweedehandsverkoop sportuitrusting i.s.m. verenigingen 
- Aandacht voor inclusief sporten 
- Update van bestaande sportkoffers 

Let op: dit zijn dus nog slechts intenties. De effectieve meerjarenplanning met het budgettair 
luik zal later pas afgeklopt worden. De sportraad zal hier zeker nog van horen om ten 
gepaste tijde advies te kunnen geven. 

 
7. Nieuws van buitenaf 
Geef tieners een stem:  

sport.vlaanderen/sporters-beleven-meer/geef-tieners-een-stem/ 
Veilig sportklimaat:  

sport.vlaanderen/veilig-sportklimaat/veilig-sportklimaat/ 

EPC-wetgeving: vanaf 2030 is deze ook van toepassing op clubhuizen.  
In 2025 moet iedere club met eigen lokaal zorgen voor een EPC-attest. Tegen 2030 moeten 
dan de nodige aanpassingen gedaan worden om in regel te zijn. Dit komt met vele kosten! 
Kunnen we alvast bekijken of we gezamenlijk 1 EPC-verslaggever kunnen aanstellen voor 
alle verenigingslokalen (ook cultuur evt.)?  
De gemeente is ook bezig met een energie-audit van de eigen lokalen. Kan dit als uitbreiding 
op zijn/haar opdracht aan dezelfde instantie toegewezen worden? Nele hoort eens bij de 
collega’s. 
 
8. Planning activiteiten 
• Start 2 Run maandag 10/2/2025  
• Vrijwilligersfeest vrijdag 7/3/2025  
• Buitenspeeldag woensdag 23/4/2025.  
Hebben er verenigingen interesse om een sportinitiatie te geven?  
Ilse (TSITL): als het in de Achterstraat plaatsvindt, mogelijk wel. 
• Seniorensportdag dinsdag 13/5/2025 
Clubs die hieraan willen bijdragen? De wandelclub stelt voor om hun dinsdagwandeling aan 
de Amigos Arena te laten vertrekken. Danco Movado, De Doortrappers doen nog mee.   
• Kampioenenviering vrijdag 23/5/2025  
Aangezien de podiumelementen voor schoolfeesten gereserveerd zijn, gaan we op zoek 
naar een locatie met podium. KFC Halle was niet ideaal voor zoveel volk. Zaal Waterweg en 
Elisabethschool worden geopperd. Idee: inwoners mee laten stemmen voor sportman -vrouw 
en -ploeg? Gevaar voor populariteitspoll… 
Deze zaken worden met de nieuwe agendacommissie in februari praktisch bekeken.  
In het volgende Zoersel Magazine wordt alvast extra aandacht geschonken aan de 
kampioenen-oproep. 
• Scholenveldloop dinsdag eind september, datum nog te prikken.  
Helpende handen welkom. Vanuit de sportraad staat er steeds een mooie delegatie paraat. 
Hugo komt helpen. 
• Passage BK wielrennen Elite Heren zondag 28 juni 2026  
Idee om in dit kader samen met de wielerclubs een lokaal evenement op poten te zetten. 
 
9. Varia 

- Eddy (TTC Antonius) werpt het idee op om op de braderij evt. een 
‘verenigingenhoek’ te creëren (voorbeeld gemeente Brecht). Aanwezige 
sportclubs die een stand hebben zijn TSITL, TTC Antonius, KFC Antonia. 

https://www.sport.vlaanderen/sporters-beleven-meer/geef-tieners-een-stem/
https://www.sport.vlaanderen/veilig-sportklimaat/veilig-sportklimaat/
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- Bert (VOC Amigos) maakt een opmerking over de aanleg van 
petanqueterreinen op de plek waar ooit beachvolleybalveld-plannen waren. 

- Patrik (VOC Amigos) zegt intussen afgestemd te hebben met de 
sportleerkrachten van Beuk&Noot: de uitklapbare basketbalring op de kopse 
kant mag echt weg. De technische dienst laat weten dit niet veilig in eigen 
beheer te kunnen. Nele informeert bij een firma. 

- Patrik kreeg een opmerking van de het psychiatrisch verzorgingstehuis in het 
witte gebouw in het begin van de Achterstraat: hun parking is niet publiek. Als 
het druk is wordt daar soms geparkeerd door bezoekers. Het lijkt dan best om 
barelen te plaatsen. 

- Frank (Ikioi Dojo): de ventilatie in sporthal Pierenbos blaast ’s winters heel 
koud, wat onaangenaam is; kan dat eens bekeken worden? 

- Het tornooi van Ikioi Dojo zou bij voorkeur plaatsvinden op zondag 5/10/2025. 
Dit ter info aan VOC Amigos en Scabazoe. 

- Jimmy (LRV): de bordjes n.a.v. de verstrengde rookwetgeving zijn te klein. 
Kunnen er grotere banners voorzien worden? Graag met de duidelijke 
boodschap ‘Dit is een rookvrij terrein’. Het opschrift ‘Generatie Rookvrij’ is te 
zacht geformuleerd. 
Ook KFC Halle en TC Den Otter treden bij. 

- Jef (Natuurvrienden): op zondag 23/2 is het weer Trappistentocht met vertrek 
vanuit Beuk&Noot. Let op: de parking zal overbevraagd worden! 

- Jef las net in de pers dat het Koetshuis in park Halle Hof 1000 euro per dag 
kost. Verenigingen worden zo helemaal buiten spel gezet.  
Er is helaas geen ruimte om nog te onderhandelen over gunstigere tarieven 
voor verenigingen. 

- Paul (KFC Halle): vraagt nogmaals aan de gemeente om het rookverbod door 
te trekken, naar ook de horeca-terrassen van sportclubs. 

- Patrik merkt op dat de asbak aan sporthal Beuk&Noot nog niet verwijderd 
werd. 

 

De volgende sportraad vindt plaats op maandag 24 maart 2025 om 20 uur  
in de cafetaria van KFC Antonia. 

De zaalverdeling vindt plaats op dinsdag 29 april 2025 om 19 uur in de Amigos Arena. 

 
 
aanwezig: 
Marc Somers  Scabazoe, voorzitter sportraad 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Bert Somers  VOC Amigos 
Marc Goeman  TC Kievit 2020 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Dirk Schoeters  Tripple Bikers 
Alain Schaffers  K Antonia FC 
Gerd Van Keer  Omnisport Zoersel 
Romy Goossenaerts BC Zoersel 
Kristof Vervloet  BC Zoersel 
Inge Ghielens  BC Zoersel 
Eddy Raets  TTC Sint-Antonius 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Olivier Renders  TC Den Otter 
Jimmy Bollansee LRV Sint-Elisabeth Zoersel 
Jonas Wittocx   De Sleepers/ WTC De trappers 
Gibb Pemen  De Sleepers 
Julie Vermeulen Danco Movado 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Jef Joosten   WSV De Natuurvrienden 
Paul Van Wesenbeeck KFC Halle 
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Marina Kienen  WTC De Doortrappers 
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Dave Van Lint  Kick- en Thaiboxvereniging Sukhothai Gym 
Anke De Groof   Kick- en Thaiboxvereniging Sukhothai Gym 
Ludo Verwulgen JC Fudoshin 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Kitty Busschodts Basketbalclub Floorcouture Zoersel 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
Olivier Rul  schepen van sport 
 
verontschuldigd:  
René Keysers  ontslagnemend penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Francis Peeters  AC Dal 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonk Dansstudio Petit Plié 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Greet Wauters   sportleerkracht Beuk&Noot 
Tom Volders  TC Den Otter  
Tom Van der Vieren Basketbalclub Floorcouture Zoersel 
Jos Van Geyte  Omnisport Zoersel 


